
 

 

 

 

Αθήνα, 8 Μαΐου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα : Υπάρχουν σχεδιασμοί για κατάργηση του Τμήματος Διαχείρισης 

Μετανάστευσης Χαλκιδικής;  

 

Το τελευταίο διάστημα εμφανίζονται δημοσιεύματα στον Τύπο, στα οποία γίνεται λόγος για 

κατάργηση Τμημάτων Διαχείρισης Μετανάστευσης της Ελληνικής Αστυνομίας ανά την 

επικράτεια. Μάλιστα, όπως καταγγέλεται δημόσια από τον Πρόεδρο της Πανελλήνιας 

Ομοσπονδίας Συνοριακών Φυλάκων, έχει σταλεί στο Αρχηγείο της Ελληνικής Αστυνομίας 

υπηρεσιακή εισήγηση για την κατάργηση του Τμήματος Διαχείρισης Μετανάστευσης 

Χαλκιδικής. Όμως, η εν λόγω δομή επιτελεί ένα πολύ κρίσιμο έργο δημόσιας ασφάλειας, με 

δεδομένο ότι διαχειρίζεται την μετανάστευση σε μια περιοχή όπου κάθε χρόνο εισέρχονται 

πάνω από 15.000 εποχικοί εργάτες γης για την συγκομιδή της ελιάς κι άλλων αγροτικών 

προϊόντων. Σε περίπτωση που καταργηθεί η δομή αυτή, το κρίσιμο και πολύπλοκο αυτό 

έργο θα επιφορτίσει τα ήδη πολύ επιβαρυμένα κι υποστελεχωμένα αστυνομικά τμήματα της 

περιοχής και πρακτικά, η κυκλική εποχική εργασία δεκάδων χιλιάδων εισερχομένων 

ανθρώπων θα μείνει χωρίς κανέναν έλεγχο.  

 

Επειδή το Τμήμα Διαχείρισης Μετανάστευσης Χαλκιδικής επιτελεί ένα κρίσιμο έργο 

δημόσιας ασφάλειας.  

 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός :  

 

Υπάρχουν σχεδιασμοί για την κατάργηση του Τμήματος Διαχείρισης Μετανάστευσης 

Χαλκιδικής;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μάλαμα Κυριακή  

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
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